

Interim Senior Pastor 代理主任牧師：周華張牧師 Rev. Alan Chow

Assistant Chinese Pastor 中文助理牧師：王建東牧師 Pastor Jason Wang

Pastoral Assistant 牧師助理：吳靜美 Rebecca Wu

Administrator/Secretary 幹事：陳春玉 Jane Sheen

Youth Ministry Coordinators 青少年事工聯絡人：顏若燕 Luisa Gan

Children Ministry Coordinator 兒童事工聯絡人：王慧莉 Helen Wang

聚會時間表 Schedule of Service and Activities

週日 (Sunday)

9:30AM	英文主日崇拜 中文主日學	English Worship (In-person & Online) Chinese Sunday School (In-person)
10:00AM	兒童詩歌合唱團	Children's Choir
11:00AM	中文主日崇拜	Chinese Worship (In-person & Online)
11:00AM	兒童主日學	Children's Sunday School (In-person)
11:15AM	青少年生活小組	Youth Life Groups (In-person)
1:00PM	馬可弟兄團契	Mark Men's Group (Second Sunday; In-person)
1:15PM	詩班練習	Choir practice

週二 (Tuesday)

9:30AM	姊妹團契	Sister Fellowship (In-person)
--------	------	-------------------------------

週三 (Wednesday)

7:30PM	禱告會	Prayer Meeting (In-person & Online)
7:00PM	職青組	Young Adult Group (In-person)

週四 (每月第二週四 Second Thursday every month)

9:30AM	長青團契	Evergreen Fellowship (In-person)
--------	------	----------------------------------

週五 (Friday)

7:15PM	兒童組	Awana (In-person)
7:30PM	青少年組	Youth Group; (In-person)
7:30PM	成人小組	Small Group (Online): Faithfulness Small Groups (In-person): Mark; Peace; English

週六 (Saturday)

7-8:30 AM	弟兄團契	Men's Group
6:00PM	成人小組	Small Groups (In-person): Cantonese

中英文堂崇拜講員 (English and Chinese Worship Speaker) :

周華張牧師 (Pastor Alan Chow)

司會 (Moderator) : 吳靜美姊妹 (sister Rebecca Wu)

主餐服事 (Lord's Supper) : 郭柏堉/楊晨東/陳子然/李國文; 預備: 蔣觀成/劉寶志

敬拜組 (Worship Team) : 吳靜美/劉家涵/郭柏堉/陳子然/江中莉; 司琴: 徐子育

Call to Worship 宣召	彌迦書 6:8	Praise Team Leader 讚美組組長
Invocation 開會禱告		Praise Team Leader 讚美組組長
Praise Songs 讚美敬拜	亙古常在者 榮耀榮耀榮耀/讚美中信心不斷升起	Praise Team 讚美組
Offertory Prayer 奉獻禱告	箴言 11:24-25	吳靜美姊妹
Scripture Reading 讀經	馬太福音 5:7	吳靜美姊妹
Lord's Supper 主餐	擘生命餅	周華張牧師 (Pastor Alan Chow)
Pastoral Prayer 牧師禱告		周華張牧師 (Pastor Alan Chow)
Message 信息	The Joy of Compassion 憐憫者的福音 Matthew (馬太福音) 5:7	周華張牧師 (Pastor Alan Chow)
Responsive Song 回應詩歌	呼求祢憐憫	
Announcement 報告		周華張牧師 (Pastor Alan Chow)
Doxology 三一頌		眾立
Benediction 祝禱		周華張牧師 (Pastor Alan Chow)
Amen 阿們頌		眾立

家務事 Announcement

- 歡迎新來的朋友，一次歡迎永遠歡迎！請留步，到餐廳一起享用午餐。
Welcome new friends! Please come to the fellowship hall and have lunch with us.
- 本週日 (3/2) 為主餐主日，記念耶穌為我們捨身流血。謝謝蔣觀成、劉寶志預備。
This Sunday (3/2) we have Lord's Supper in remembrance of Jesus who died for us.
- 中文成人主日學新班於本週日開始，課程簡介請看下頁。
“青春的契機”班繼續，由薛曉東弟兄，高莉娜傳道帶領，在教育樓 101/102 上課。
A new Chinese adult Sunday will start on this Sunday (3/02). The course preview is listed on next page. “Age of Opportunities” class continue.
- 感謝大家對 UUPG Yosep&Rindang 女兒 Genesis 地中海貧血醫療的慷慨捐贈。
我們已經收集了總金額\$3318.95。請為她這一次 90 天的治療禱告。
Thank you all for your generous donation to UUPG Yosep & Rindang's daughter Genesis's thalassemia medical care. We have collected a total amount of \$3318.95. Please keep praying for her current 90-day treatment.

5. 衷心感謝服事午餐的所有弟兄姊妹過去三年的擺上，尤其是負責烹飪的各小組，不辭辛勞的為我們供應健康、可口的週日午餐，並為教會節省了非常可觀的費用。幾位粵語組的弟兄姊妹需要休息，現已放下準備飯食的重擔，接下來的午餐服事將由劉繼傑弟兄負責，協調各查經小組分工合作，希望各小組協力配合，繼續支持午餐事工。

We would like to express our sincere gratitude to all the brothers and sisters for their lunch service over the past three years, especially the cooking teams, who worked tirelessly to provide us with healthy and delicious Sunday lunches and saved the church considerable expenses. Several brothers and sisters in the Cantonese group need to rest and have now put down the burden of preparing meals. The next lunch service will be taken care of by brother, Jack Liu, who will coordinate the Bible study groups to serve. We hope that all groups will cooperate and continue to support the lunch ministry.

6. 長青團契將於週四 (3/6) 再一次聚會，上午 9:30 在交誼廳舉行，我們將有讚美詩歌、分享、周牧師聖經講解等等。

Evergreen Fellowship will have meeting at 9:30am Thursday (3/6) in the Fellowship hall. We will have hymns, sharing, pastor Chow biblical teaching, and etc..

7. 4/18 (週五) 晚上 7:30 將舉行受難日禮拜及主餐，請預備心參加，中英文堂小組查經暫停。

4/18 (Friday) 7:30pm: Good Friday Service with the Lord's Supper. Group Bible study will be canceled.

8. 4/20 (復活節主日) 為聯合崇拜，10 時開始，將舉行浸禮和歡迎新會友，已受浸但還不是 PCAC 會友的弟兄姊妹歡迎加入會籍，以及有心受浸者，請與辦公室聯絡並索取申請表格，牧師和長老會安排上課時間。浸禮和新會友申請表格請提交辦公室。早上 11:30 將有兒童揀蛋活動及特別午餐。

On 4/20 (Easter Sunday) starting at 10am we will have combined worship with baptism and welcome new members. Please contact church office and get an application form. The pastor and elders will arrange class for you. Please submit baptism and new member application to the church office.

At 11:30am we will have children egg hunting and special lunch.

9. 請樂意奉獻的弟兄姐妹可投入禮拜堂奉獻箱內或送/寄到教堂。也可網上奉獻。
For your offering (check or cash), you may put into the offering boxes in the sanctuary, or bring/mail checks to church, or give on-line <https://giving.pcactexas.org>.

10. 聚會人數 Meeting Attendance

上週小組 (Last week small groups) : 53

上週日實體崇拜 (Last Sunday Worship In-person) :

英文堂 (English) 25 ; 中文堂 (Chinese) 67 + 網上 6

中文成人主日學 (Adult) 29

英文成人主日學 (English Adult) + 青少年主日學 (Youth) =31

兒童主日學 21 ; 兒童合唱團 10 ; 週日詩班練習 (Adult Choir) 15

上週三禱告會 (Prayer Meeting): 7

週二姊妹團契 (Sisters Group) : 11 ; 週二 (2/25) : 妻子榮耀的幫助者/17

長青團契 (Evergreen Group) : 3/6

11. 2025 財務奉獻報告 Offering Report (2025/2/28)

	2/7/25 奉獻 Offering	2/14/25 奉獻 Offering	2/21/25 奉獻 Offering	2/28/25 奉獻 Offering
經常 General	\$19,075	\$6,186	\$2,504	\$4,843
宣教 Mission	\$2,199	\$215	\$148	\$2,452
南亞 South Asia	\$26			
建堂 Building				\$100
Church Planting				
慈惠 Benevolent	\$50			\$100
午餐 Lunch	\$112	\$339	\$219	\$409
Uncategorized Expense				
總計 Total	\$21,462	\$6,740	\$2,870	\$7,904

2025 至一月底經常費總收入 (2025 to the end of January general fund income total) : \$18707.48

2025 至一月底經常費總支出 (2025 to the end of January general fund expense total) : \$37374.20

中文成人主日學 2025/03/02 (週日)開始

教師：王牧師，蔣觀成弟兄，鄒秀珍姊妹，楊海虹姊妹

主日學內容：約翰福音

日期 Date: 2025 年 03 月 02 日至 2025 年 05 月 25 日

時間 Time: 主日早上 Sunday morning 9:30am 至 10:45am

教室 Class Room : 117

報名連結人：Jane Sheen

《約翰福音》是最晚寫成的福音書。這本福音書與其他三部福音書互相補充。約翰福音也是一本非常奇妙的福音書。“神愛世人，甚至將他的獨生子賜給他們，叫一切信他的，不至滅亡，反得永生 (3:16)”是對非基督徒傳福音最常用的句子。約翰福音還記載獨特的七個神跡和七個我是，讓我們認識耶穌是神的兒子，使我們可以因他的名得生命，並且得的更豐盛。